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PROTOKÓŁ  Nr XLIX/2014 

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 24 października  2014 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
05

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 11 radnych – nieobecni radni: Marian Bakalarz, Sebastian Dulęba, 

Józef Kucharski i radna Iwona Woźniak (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Przewodnicząca 

Rady Powiatu pani Ewa Kubas-Samociuk, Radni Powiatu pan Jan Budziosz i pan Zygmunt 

Ozga, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami                    

( listy obecności – załączniki Nr 1,2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych.   

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014 roku: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

c) dyskusja i głosowanie w sprawie. 

      8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2014-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 rok, 

 c) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

     szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności 

     jak również trybu ich pobierania, 

          d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy  

              Wodzisław, położonej w obrębie Nowa Olszówka, 

          e)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy  

              Wodzisław, położonej w obrębie Stara Olszówka. 

 9.   Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 

 a) radnych Rady Gminy Wodzisław za 2013 rok i na koniec kadencji, 

 b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  
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10.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych, finansowanych ze środków Unii Europejskiej.  

   11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

   12.  Sprawy różne.   

   13.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą dziewiątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram czterdziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Wiesława Kowalskiego,  jednogłośnie – 10 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 10 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu   Nr XLVIII/2014 z   sesji  Rady Gminy z dnia 26 września  2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 10 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2014 z obrad   sesji 

rady  z dnia 26 września  2014  roku. 

Na posiedzenie przybyła radna Iwona Pietras. 
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Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Pełniąca Funkcję Wójta Gminy przedstawiła sprawozdanie ze 

swojej  działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

  Pani wójt dodała, że w dniu dzisiejszym o godz. 10
00

 odbyło się otwarcie ofert na 

budowę kanalizacji we wsi Łany. Wpłynęły 2 oferty, które będą sprawdzane, a później 

zostanie podpisana umowa i zadanie będzie realizowane. Następnie pani wójt zwróciła uwagę 

na zmiany jakie nastąpią od 1 stycznia 2015 roku  w działalności USC. Wyjaśniła, że będzie 

możliwość załatwienia spraw w miejscu, w którym się przebywa. Pani wójt poinformowała 

również, że podpisała umowy w ramach projektu „Kapitał Ludzki” w ramach którego 

pozyskane będą środki na wyposażenie oddziałów przedszkolnych w Brześciu i w Lubczy. 

Łącznie gmina otrzyma kwotę 170.000zł. Umowy podpiszą również stowarzyszenia 

prowadzące szkoły na terenie gminy.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 10 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Pkt. 7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014 roku: 

 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 80/2014  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          

z dnia 18 września 2014r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wodzisław za I półrocze 2014r. ( uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Andrzej Roliński przedstawił opinię komisji 

dot. wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 roku ( opinia komisji stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu). 

 

c) dyskusja i głosowanie w sprawie, 

nikt z obecnych na sesji nie wniósł uwag ani zastrzeżeń.  
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Przewodniczący rady gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                     

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014 roku. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania,  radni opowiedzieli się jednogłośnie – 10 za,    w 

głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu 

Gminy za I półrocze 2014 roku. 

Pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i Komisji Zdrowia… otrzymały 

pozytywne opinie  ( opinie komisji stanowią załączniki nr 8 i 9   do protokołu ). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2014-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 10 za, w głosowaniu jawnym.             

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLIX/350/2014 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2014-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy na 2014 r., przedstawiła Skarbnik 

Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLIX/351/2014 w sprawie 

zmian  w budżecie Gminy na 2014 r. 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 20 min. przerwę.  

Po przerwie:  

c) projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 



5 
 

odpłatności jak również trybu ich pobierania, przedstawiła pani Anna Skiba Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLIX/352/2014 w sprawie  

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności jak 

również trybu ich pobierania.      

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Nowa Olszówka, przedstawił pan Janusz 

Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLIX/353/2014 w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Nowa Olszówka.  

 

 e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy  Wodzisław, położonej w obrębie Stara Olszówka, przedstawił pan Janusz 

Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLIX/354/2014 w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy  Wodzisław, 

położonej w obrębie Stara Olszówka. 
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 Ad.  9.  Sprawozdanie z oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław za 2013 rok i na koniec kadencji, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Wodzisław za 

2013 i na koniec kadencji  rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy pan Andrzej Baran                                            

( sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawiła pani Renata Koziara  sekretarz gminy 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Pkt. 10.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych, finansowanych ze środków Unii Europejskiej.  

 Informację przedstawiła pani Bożena Szczypiór Pełniąca Funkcję Wójta gminy 

Wodzisław ( informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu ). 

 Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- brak  

Pkt. 12. Sprawy różne.  

Radny Mariusz Zieliński poruszył temat skrzyżowania w Wodzisławiu na drodze E-7 w 

kierunku Piotrkowic. Radny pytał czy urząd może wystąpić do Generalnej  

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie sfrezowania przejazdu gdyż na drodze 

powstał garb utrudniający ruch pojazdów.  

Pani wójt zauważyła, że GDDKiA wie o problemie jednakże wystąpi z pismem w tej sprawie.  

Sołtys wsi Przezwody odniósł się do remontu dróg tłuczniowych. Poinformował, że na drogi 

w Przezwodach przywożona jest duża ilość kamienia, a i tak są dziury. Pan sołtys zauważył, 

że kamień powinien być dowożony tylko na dziury, a później drogi należy  odpowiednio 

zagęścić. Stwierdził, że obecna technologia nie zdaje egzaminu. 

Pani wójt podziękowała za podpowiedź jak rozwiązywać problemy remontu dróg. Zapewniła,  

że po 16 listopada przekaże zgłoszone uwagi. Zauważyła, że ubytki należy uzupełniać gdyż 

ciężki sprzęt niszczy drogi.  

Sołtys wsi Nawarzyce poinformował, że na skrzyżowaniu Nawarzyce- Gajówka jest dziura o 

głębokości 30 cm. Sołtys poinformował, że po remoncie trudno jest skręcić na drogę ciężkim 

sprzętem.   
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Sołtys wsi Września poinformował, że załatano tylko część dziur na drodze powiatowej w 

Mierzawie. Krzaki również nie zostały wycięte, a rozpocznie się wywóz drzewa.  

Pan Zygmunt Ozga radny powiatu poinformował, że zgłaszał ten problem. Droga w 

Mierzawie została częściowo wyremontowana jednakże są dalsze plany dot. w/w drogi. 

Kamień był dowieziony ale to nie wystarcza. Radny odniósł się do tematu wywózki drzewa. 

Poinformował, że Lasy Państwowe nie chcą się dokładać do remontu dróg. W Małogoszczu 

była interwencja dot. niszczenia drogi przez sprzęt nadleśnictwa to wykopano znaki na czas 

wywozu. Odnośnie dziury w Gajówce poinformował, że zgłaszał ten problem na sesji rady 

powiatu.  

Pan Jan Budziosz radny powiatu poinformował, że wie o dziurze w Gajówce. Wyjaśnił, że 

droga została wykonana zgodnie z przepisami, a łuk skrzyżowania wymusza na kierowcach 

ograniczenie prędkości i zachowanie bezpieczeństwa. Zapewnił, że zgłosi sprawę na sesji i 

komisjach. Radny zauważył, że podobnie jest ze skrzyżowaniem drogi E-7 do Wrześni gdzie 

zamontowano bariery.  

Sołtys wsi Września przypomniał, że od 3 lat interweniuje w sprawie oznakowania jego 

miejscowości przy drodze powiatowej jednakże do tej pory nic w tym kierunku nie zrobiono.  

Pani wójt zapewniła, że przekaże uwagę. 

Sołtys wsi Nawarzyce wnioskował o zamontowanie odblasków na skrzyżowaniu w Gajówce.  

Sołtys wsi Stara Olszówka przypomniał, że na poprzedniej sesji pani wójt informowała, że 

będzie rozmawiała z dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w sprawie zatrudnienia 

specjalistów. Sołtys pytał, czy pani wójt wie coś na ten temat. 

Pani wójt wyjaśniła, że jej zadaniem jest zwołanie Rady Społecznej, która jest  organem 

doradczym. Na najbliższym posiedzeniu zgłosi uwagi. Rada zapozna się jaki jest kierunek 

działań w tym temacie.  

Pani wójt poruszyła temat spotkań przedwyborczych. Zwróciła się do sołtysów aby pomogli 

w organizacji zebrań, tak jak to było w ostatnich latach.  

Na posiedzenie przybył pan Władysław Senator kierownik Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego w Jędrzejowie.  

Radny Adam Zieleniec zwrócił się z pytaniem do pana kierownika, dlaczego obecnie w 

siedzibie KRUS interesanci obsługiwani są tylko przez 2 okienka, a wcześniej były 3. 

Kierownik KRUS wyjaśnił, że wiąże się to z zatrudnieniem. Obecnie zmniejszyła się liczba 

ubezpieczonych obsługiwanych przez placówkę w Jędrzejowie gdyż utworzono nowe 

oddziały. Jednakże gdy jest natłok interesantów zwiększa się ilość pracowników do obsługi.     
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  Ad.  13.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                            Sekretarz Obrad                  Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Wiesław Kowalski /                       / Andrzej Baran / 

 


